
 

 

 

  

 

 

 

Skrivelse till regionstyrelsens personalutskott 

Hur ser planen för mottagande av 

studenter hösten 2020 ut? 

Varje år tar Region Kronoberg emot många studenter från olika utbildningar 

och olika lärosäten. Medicinska sekreterare på LIA (lärande i arbetslivet), 

läkare på praktik samt biomedicinska analytiker och sjuksköterskor på VFU 

(verksamhetsförlagd utbildning) är bara några exempel. Mottagandet av 

studenter är en viktig del i att se till att bli fler som arbetar i välfärden och i 

Region Kronobergs verksamheter. 

 

Coronapandemin påverkar alla delar av regionens verksamhets men särskilt 

vården. Bland annat har flertalet planerade sommarjobb fått ställas in av 

säkerhets- och smittskyddsskäl, detsamma gäller patientbesök. Förhoppningsvis 

avtar Coronapandemin framåt hösten och mer och mer kan återgå till det 

”normala”, men till dess behöver vi se till att såväl medarbetare som studenter 

är trygga att verka i våra verksamheter. Det är därför angeläget att det finns 

planer och rutiner för hur studenterna ska kunna tas emot under rådande läge. 

 

Med anledning av ovan önskar jag skriftligt svar på följande frågor: 

1. Vilken information har Region Kronoberg mottagit från lärosätena 

angående praktik, VFU och LIA i höst?  

2. Hur många studenter väntas i våra verksamheter till hösten jämfört med 

föregående år? 

3. Hur planerar vi för att det ska vara säkert för våra verksamheter att ta 

emot studerande och för studenterna att vistas och lära i vår 

verksamhet? 
 

Henrietta Serrate (S) 
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